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Адрес Buckleberry Limited 
Hales Road 
Leeds 
West Yorkshire 
LS12 4PL

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
A division of Buckleberry Limited manufactures complete clean air filtration screens ready for installation, manufactured from customers CAD /
technical drawings.This is an in house service dedicated to the Air filtration industry.

Our Leeds based factory is well situated near all major motorway networks. Delivery is direct to your door using our custom built vehicles.

With over 30 years experience our aim is to provide customers with the highest level of service and backup, to give you confidence in the knowledge
that all Buckleberry products have been thoroughly tested and meet today´s demanding industry environmental standards. 
Our ongoing policy of investment enables us to continue our commitment to quality and service with products delivered on time at competitive prices. 
 

Company Profile of Buckleberry Limited

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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